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Landvik skole 

Referat Samarbeidsutvalget 3-2023/24 
Tirsdag 16. april 2024, kl. 18.00 – 19.30, 

personalrommet Landvik skole – inngang Inntjore 1876 

 

Tilstede: 

− Samarbeidsutvalget: 
o Elevrådet: 

▪ Elevrådsleder  – Marius Skofsrud Henningson 
o Lærerrepresentanter: 

▪ Hilde Steinmoen Ask 
o Representant øvrige ansatte 

▪ Inger Toft Lorentzen 
o SFO-leder 

▪ Nei 
o Foreldrerepresentanter: 

▪ Gunnar Edvard Gundersen 
▪ Gunvor Sofia M. Almlie 

o Politisk oppnevnt representant 
▪ Paal Ove Sodefjed  

o Skolens ledelse: 
▪ Fagleder Einar Loland Råheim 

− Foreldrerådets Arbeidsutvalg (FAU) 
o Leder:  Gunnar Edvard Gundersen 
o Nestleder: Gunvor Sofia Almlie  

Kopi til: 

▪ Linda Hartviksen (lærerrepresentant) 
▪ Lene Langemyr (politisk oppnevnt representant) 
▪ Kjetil Glimsdal (rektor) 
▪ Hilde Igland (fagleder) 
▪ Torstein Jansen (elevrådsleder) 
▪ Gurly Dokkedal (foreldrerepresentant) 
▪ Stig Arve Abrahamsen (foreldrerepresentant) 
▪ Anne Mette Henriksen (SFO-leder) 

 

Saker 

− Gjennomgang og godkjenning av referat fra forrige møte 

 Skrivefeil under siste punkt fra forrige møte – riktig er at skolens budsjett 

er på 34 millioner, ikke 134 millioner. 
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− Spørreundersøkelsen om barns digitale hverdag 

 Mål for spørreundersøkelsen er å gi FAU mulighet til å hente ut statistikk og grafer 

til en veileder for foresatte med fokus på aldersgrenser og felles retningslinjer for 

sosiale medier. 

 Skolen sender ut link til foresatte om spørreundersøkelsen så fort den er klar.  

 

 SU-s forslag: 

 Ta bort spørsmålene som dreier seg om krenkelser og mobbing. Dette 

undersøker skolen allerede gjennom Spekter Digital og er på siden av hva 

målet med undersøkelsen er.  

 Et spørsmål om hvor ofte foresatte sjekker barnas telefon kan være fint å ha 

med. 

 Det foreslås at undersøkelsen kan hete noe sånn som: «Alle andre får lov». 

 SU er forøvrig begeistret over foreldreinitiativet og positive til en slik 

spørreundersøkelse. Negative hendelser på sosiale medier mellom elever krever 

mye energi og tid for å komme til bunns i for skolens ledelse, sosiallærer 

kontaktlærer og miljøarbeidere. 

Faste punkter 

− Saker fra Elevrådet 

-  

− Saker fra skolens ansatte 

 Pedagogisk personale: 

 Skolenedleggelse av Frivoll - konsekvenser for oss på Landvik? 

 Lite ressurser 

 Fravær går ut over spesped og grunnleggende norsk. Ledelsen gjør en 

kjempejobb for å skåne så mye som mulig av dette. 

 Skolen tar foreldres eventuelle bekymringer på alvor. 

 Generelt positiv stemning på skolen, både blant elever og ansatte. 

 Godt samarbeid blant de ansatte 

 En ser en økning i konflikter på sosiale medier og psykisk vold 

 Enkeltelever krever mye av oss og ressurser. 

 Miljøarbeiderne gjør en strålende jobb for å få hverdagen til å gå rundt. 

 Godt med solskinn etter en lang vinter. 

 Gleder oss til aktivitetsdag. 

 

 Miljøarbeidere: 

 Det er noen ansatte som er på bristepunktet – hvor langt kan man strekke 

seg? Det er tøft, men også fint å jobbe i skolen. 

− Saker fra skolens ledelse 

- Stor støtte fra skolens ledelse om FAUs foreldreundersøkelse.  
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- Vi ser mange barn som har en trøblete og tidvis vanskelig oppvekst. Hjertene på 

Landvik er store og vi strekker oss svært langt for å hjelpe. Det er emosjonelt 

belastende å følge opp mange av elevsakene, men ansatte gjør en imponerende jobb 

i å være trygge voksne. 

 

- Skolen får en del skryt for tiden. Både PP-rådgivere, praksisstudenter og ansatte på 

erfaringsutveksling til Landvik har den siste tiden hatt mange fine ord å si om den 

gode jobben som gjøres blant ansatte på Landvik. 

− Saker fra FAU 

 Elevrådet skal sette opp en ønskeliste med utstyr til FAU. 

 FAU ønsker å videreføre forsøket med godterihandling til elever før jul. 

 FAU støtter fortsatt at man skoler inn siste skoledag gjennom Åpen skole og 

Sommeravslutning 

− Saker Oppvekst- og utdanningsutvalget 

 Avstemning i utvalget: Frivoll skole legges ned når Holviga skole er ferdig. 

 Diskusjonen er enten å bygge ny skole, eller legge ned Frivoll.  

 Det blir ikke internasjonal skole i kommunal regi. Det blir evt privat gjennom AIS. 

− Trafikksikkerhet 

 Det er ønskelig med fortgang i å sette opp gjerde mellom skolegård og bilvei. 

− Skolens økonomi 

 Skolen er på plussiden økonomisk. 

 

− Eventuelt 

 

 

Referent: Einar Råheim 


